
 

إعلان شركة الخطوط السعودية للتموين عن إبرامها عقد مع الإتحاد السعودي للسيارات 

 م2021والدراجات النارية لتقديم خدمات الضيافة والتموين لرالي داكار 

 

سعودية للتموين عن إبرام عقدها مع الإتحاد السعودي للسيارات والدراجات النارية لتقديم خدمات تعلن شركة الخطوط ال

م، أحد السباقات العالمية للسيارات بمختلف أنواعها التي تستضيفها وتشرف على إدارتها 2021التموين والضيافة لرالي دكار 

على التوالي، والذي من خلاله ستتولى شركة الخطوط السعودية للتموين وزارة الرياضة بالمملكة العربية السعودية للمرة الثانية 

تقديم خدمات التموين والضيافة للمشاركين في الرالي بالإضافة إلى الضيوف والأطقم الفنية المشرفة على هذه الفعالية،  لمدة 

 .مليون ريال سعودي( 17ليون )( ستة أشهر، وبقيمة عقدية تقديرية قابلة للزيادة تقدر بسبعة عشر م6عقدية تبلغ )

هذا وتتوقع الشركة أن يؤثر هذا العقد بشكل إيجابي في نتائجها المالية وزيادة تدفقاتها النقدية، وذلك اعتباراً من الربع الأول 

 م2021من العام 

 
Saudi Airlines Catering Co. announces the embarking on a contract with Saudi 

Automobile & Motorcycle Federation for the purpose of providing catering services 

to 2021 Saudi Arabia Rally Dakar. 

Saudi Airlines Catering Company (SACC) is pleased to announce the embarking on hospitality and 

catering services contract with Saudi Automobile & Motorcycle Federation (SAMF) for the Dakar Rally 

2021, the international car race is hosted, supervised and managed by the Ministry of Sport in the 

Kingdom of Saudi Arabia for the second time consecutively. 

SACC will provide its catering services to all participants in the rally, in addition to SAMF’s guests and 

technical crews supervising this event. The term of the contract shall be for a term of (6) six months. 

The provisional value of this contract is estimated to be at seventeen million (MSR. 17) subject to 

increasement.  

SACC expects a positive effect on its financial results and cash flow which will result in boosting the 

business sustainability effective from the first quarter of 2021. 

 

 

 

 

 

 

 


